
 

 

 

 

 

Obec Kamenná Poruba 
Obecný úrad Kamenná Poruba č.207, 093 03 Vranov nad Topľou, IČO: 00332461, DIČ: 2020630106 

 

ZÁPISNICA 

zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Obci Kamenná Poruba konaného dňa 17.03.2023 

Začiatok zasadnutia: 16:30 hod 

Starosta obce:  Mgr. Miroslav Janoško 

 

Prítomní:        Neprítomný:   

Baranský Dušan,                                                                                       Ďuďa Martin 

Bindas Miroslav                                                                                                         

Mgr. Hajník Martin,                       

Hurný Peter, 

Hricová Oľga, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, 

Lukačin Ján, 

Sabol Peter,  

                                        

Hostia:  

Monika Bartková - ekonómka obce 

Vladimír Frický - DOM.ov 

Marián Zeman - riaditeľ DOM.ov 

Jana Alžová - DOM.ov 

Miroslav Orenič 

Miroslav Orenič 

 

  

Návrh programu: 

1. Privítanie a otvorenie zasadnutia,  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

3. Návrh zmluvy o spolupráci s neziskovou organizáciou DOM.ov, 

4. Úprava rozpočtu, 

5. Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 35/2023 k zápisu dieťaťa na plnenie 

povinnej školskej dochádzky v základnej škole, 

6. Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce č.36/2023 k prevádzkovému poriadku 

multifunkčného ihriska v obci Kamenná Poruba, 

7. Predloženie odborného stanoviska hlavného kontrolóra obce k zadĺženosti obce Kamenná 

Poruba, 



8. Schválenie zámeny majetku obce, 

9. Prejednanie projektu výmeny elektrických nadzemných a podzemných vedení VN a NN 

a trafostanice v rómskej osade, 

10. Prejednanie Zmluvy o dielo č. 19/2022/SMC, ktorej predmetom sú zmeny a doplnky č. 1 

Územného plánu obce Kamenná Poruba, 

11. Prejednanie programu obecných akcií - stavanie mája, Dni obce Kamenná Poruba (Rybacie 

hody, družobné stretnutie s obcou Kamenná Poruba - okr. Žilina, 50. výročie OFK Kamenná 

Poruba), 

12. Prejednanie Žiadosti o vyjadrenie k výstavbe poľnohospodárskej budovy od Farma B.B. s.r.o., 

13. Diskusia,  

14. Záver. 

 

 

K bodu 1. Privítanie, otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kamennej Porube otvoril a viedol starosta obce p. 

Mgr. Janoško Miroslav. V úvode privítal poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných 

prítomných a skonštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov OZ je prítomných 8 tzn. že 

Obecné zastupiteľstvo je v zmysle § 12 ods. 7 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov uznášania schopné. Starosta obce poslancom obecného 

zastupiteľstva predniesol na schválenie Uznesenia z predchádzajúceho OZ. 

 

 

K bodu 2. Schválenie programu zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predniesol návrh programu zasadnutia, určil 

zapisovateľa zápisnice  Dominiku Bartkovú Guregovú a overovateľov zápisnice : Petra 

Hurného a Mgr. Martina Hajníka. 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga,  

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Ďuďa Martin 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Program zasadnutia, schvaľuje zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice.  

 

K bodu 3. Návrh zmluvy o spolupráci s neziskovou organizáciou DOM.ov 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško privítal koordinátorov z n.o. DOM.ov. p. Vladimíra 

Frického, ktorý poďakoval za privítanie a predstavil sa. Predstavil aj n.o. DOM.ov, ktorá je 

zameraná na svojpomocnú výstavbu individuálnych domov pre sociálne vylúčené osoby a 

rodiny. Týmto ľuďom pomáhajú, učia ich, spolupracujú s nimi ohľadom financií. 

Spolupracujú s viacerými inštitúciami a Slovenskou sporiteľnou. Ide o svojpomocnú výstavbu 

individuálnych domov. Klient si sporí minimálne 12 mesiacov, založia im vkladné knižky, 

dohliadajú na pravidelné sporenie, splácanie prípadných exekúcií. V prípade, že klient má 

ušetrené peniaze, pomáhajú mu s odkúpením pozemku, s vybavením stavebného povolenia, 



úveru zo Slovenskej Sporiteľne. Poskytnú stavebný dozor a stavebného učiteľa, ktorý dohliada 

na svojpomocnú výstavbu domu. S obcou Kamenná Poruba začali spolupracovať v roku 2019, 

oslovili viaceré rodiny. 22 rodín sa rozhodlo pre svojpomocnú výstavbu domov, založili im 

vkladné knižky, kde si pravidelne odkladali a sporili. Počas pandémie pri znížených príjmoch 

rodiny vybrali z vkladných knižiek nasporené peniaze a z celkového počtu 22 rodín zostali iba 

3 rodiny, ktoré sa rozhodli sporiť aj naďalej. Následne slovo prevzal p. Zeman, ktorý 

poukázal na nepravdivé informácie, ktoré im dal bývalý starosta obce. Na začiatku ich 

spolupráce im ukázal iné pozemky, ktoré mali byť pripravené na odkúpenie pre svojpomocnú 

výstavbu, ktoré neboli zahrnuté v územnom pláne obce. Preto aj niektorí začali odstupovať od 

zmluvy, lebo pozemky neboli tam, kde bolo plánované. Následne p. Zeman poukázal na 

spoluprácu s obcou, ktorá je pre nich dôležitá, pretože bez spolupráce s obcou neurobia nič 

a vidí tu veľký potenciál, pretože sú tu rodiny, ktoré nechcú byť len nájomcami v obecných 

sociálnych, ale chcú mať svoje vlastné domy. Všetci poslanci sa zhodli na tom, že kvôli dvom 

rodinám sa nemôže obec viac zadlžiť a zaviazať výstavbou infraštruktúry, to by bolo pre obec 

likvidačné. P. Zeman poznamenal, že má informácie ohľadom grantov a výziev, ktoré by mali 

byť na vybudovanie infraštruktúry v menej rozvinutých obciach a vie pomôcť s vypracovaním, 

a následne s podaním žiadosti na grant. Chcú spolupracovať a rozvíjať okruh záujemcov. 

Ubezpečil poslancov, že žiadna výstavba nebude bez súhlasu obyvateľov obce. Pretože oni 

ako organizácia im nedávajú nič zadarmo, všetko majú zo svojich úspor a svojho vlastného 

úveru, len potrebujú ukázať výsledky. P. Mgr. Vaľovčinová Adriana zareagovala, že jedna vec 

je pomôcť, ale projekty mali inú hodnotu v roku 2019 ako majú teraz po zdražovaní a nevie, 

ako na tom je obec so zadlžením, keďže poslanci nemajú žiadne vyjadrenie od kontrolóra. P. 

Zeman ešte raz zopakoval, že obec to zatiaľ nijak nezaťažuje a keďže si dom budú stavať 

svojpomocne a so Slovenskou sporiteľnou sú dohodnutí, že aj pri navýšení úveru sa im 

mesačná splátka nenavýši, ale predlží sa splatnosť. A pokiaľ nemá finančné prostriedky na 

postavenie domu, že si pravidelne nešetrí, tak do výstavby nepôjdu, pretože ich nechcú ešte 

viac zadĺžiť. P. Baranský Dušan sa opýtal, či táto výstavba je iba pre rómsku komunitu, či sa 

do tejto výstavby môže zapojiť ktokoľvek a takým spôsobom si pomôcť. P. Zeman mu 

odpovedal, že keď o niekom z obce vie, kto by bol vhodný, nie je podmienkou byť len 

z rómskej komunity. P. Bindasovi Miroslavovi sa nepáči a nesúhlasí, aby infraštruktúru 

vybudovala obec za svoje finančné prostriedky. P. Sabol Peter zareagoval, že len pre dva 

domy sa neoplatí taká investícia, že sa vybuduje kanalizácia a elektrika len pre dve rodiny. P. 

Zeman odpovedal, že treba mať prichystaný projekt na grant, ktorý počíta s výstavbou pre 20 

rodinných domov. P. Sabol Peter hneď zareagoval otázkou, že sa urobí projekt pre 20 

rodinných domov a znova niekto odstúpi a nebude mať kto stavať domy. Obáva sa, že sa to 

vybuduje a zostane to nevyužité. P. Zeman argumentoval tým, že je potrebné mať za obec 

prichystané dokumenty a čakať za výzvou, ktorú je možné použiť nie len v rómskej osade ale 

aj v obci. P. Hajník Martin chcel vedieť bližšie informácie k stavebnému dozoru, že kto ho 

platí, či to ide z rozpočtu obce. P. Frický odpovedal, že všetko si platia oni sami. Stavebného 

učiteľa môže poskytnúť obec z projektu cez ÚPSVaR. Keby bol veľký záujem o výstavbu, tak 

vedia poskytnúť z organizácie. Učiteľ je tam na to, aby dohliadol a učil ho postaviť si stavbu 

svojpomocne. Ďalej p. Hajník Martin navrhol aby to bolo napísané aj v zmluve medzi obcou 

a organizáciou. Starosta obce navrhol kompromis a žiada o zahnutie do zmluvy bod, ktorý by 

nezaväzoval obec s vybudovaním infraštruktúry v prípade, že projekt bude neúspešný. 



P. Frický a p. Zeman súhlasia. P. Zeman navrhuje upraviť zmluvu podľa podmienok obce 

a v prípade, že obec nebude úspešná v žiadaní grantu na infraštruktúru obec od zmluvy 

odstúpi.  

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter. Hricová Oľga 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Ďuďa Martin 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje spoluprácu s neziskovou organizáciou DOM.ov za 

podmienok prejednaných na zasadnutí. 

  

 

K bodu 4. Úprava rozpočtu 

 

Ekonómka obce p. Bartková Monika predložila poslancom obecného zastupiteľstva úpravu 

rozpočtu obce. Poslanci OZ prejednali a súhlasia s úpravou rozpočtu. 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga,   

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Ďuďa Martin 

 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu rozpočtu. 

 

 

K bodu 5. Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 35/2023 k zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predložil poslancom Návrh všeobecne záväzného 

nariadenia obce Kamenná Poruba č. 35/2023 k zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základnej škole. 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Ďuďa Martin 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce č. 35/2023k zápisu 

dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole. 

 



K bodu 6. Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce č.36/2023 k prevádzkovému 

poriadku multifunkčného ihriska v obci Kamenná Poruba 

 

Starosta obce Kamenná Poruba Mgr. Miroslav Janoško predložil poslancom obecného 

zastupiteľstva Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Kamenná Poruba č. 36/2023 

k prevádzkovému poriadku multifunkčného ihriska v obci Kamenná Poruba. ( Ďalej len 

,,M.I.“ ) Starostovi obce sa sťažovali členovia OFK na stav M.I.. P. Sabol Peter sa spýtal na 

kamerový systém, či nie je na ihrisku. P. Bindas Miroslav navrhol, aby sa M.I.  opravilo až pri 

výstavbe šatní, ktoré sú naplánované. Starosta obce informoval OZ o momentálne 

uzatvorenom M.I. z dôvodu údržby posypu pieskom.  

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga  

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Ďuďa Martin 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce č. 36/2023 

k prevádzkovému poriadku multifunkčného ihriska v obci Kamenná Poruba. 

 

 

K bodu 7. Predloženie odborného stanoviska hlavného kontrolóra obce k zadĺženosti obce 

Kamenná Poruba 

 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško informoval OZ, že hlavný kontrolór sa vopred 

ospravedlnil zo zdravotných dôvodov. Všetci poslanci sa sťažujú, že neprišiel na 

zastupiteľstvo, neplní si svoju pracovnú náplň, nemajú žiadne podklady v akom stave sú 

obecné financie. Nie sú spokojní s jeho činnosťou. Hlavný kontrolór má spolupracovať s 

obcou a keď vedel, že nepríde, mohol poslať podklady písomne alebo elektronicky. V prípade, 

že nemá záujem o túto funkciu, má sa jej vzdať. Všetci poslanci sa jednohlasne zhodli na 

preverení jeho zmluvy s obcou a na jeho odvolaní.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie ospravedlnenie neúčasti hlavného kontrolóra obce na 

obecnom zasadnutí. 

 

K bodu 8. Schválenie zámeny majetku obce 

Starosta obce Kamenná Poruba Mgr. Miroslav Janoško predložil poslancom obecného 

zastupiteľstva na schválenie zámenu majetku obce. P. Bindas Miroslav s touto zámenou 

nesúhlasí, pretože p. Baranský neuviedol, že je iba podielníkom, nie 100% vlastníkom daného 

pozemku, tým pádom by obec nebola 100% -ný vlastník pozemku a nemala by prístupovú 

cestu k svojej časti pozemku. V prípade, že zastupiteľstvo 3/5-tinovou väčšinou tento zámer 

odsúhlasí, bude to rešpektovať. P. Sabol Peter tiež nesúhlasí so zámenou, nakoľko nie je 

v zámere, ktorý je vyvesený na internetovej stránke, napísaná časť pozemku. V prípade, že 

chce odkúpiť pozemok, tak by súhlasil, alebo má podať žiadosť nanovo a znova, aby obec 



napísala správne zámer zámeny pozemku. P. Baranský Dušan prečítal ešte raz svoju žiadosť 

a odôvodňuje ju tým, že za bývalého vedenia obce bola schválená zámena parciel do 

vlastníctva p. Sabola Petra a tým mu zamedzila prístup na jeho pozemok, a týmto spôsobom 

okradla jeho a jeho deti. Chce len svoj podiel parcely v takej istej výmere v akej je výmer jeho 

pozemku. Bez problémov dá vypracovať geodetický plán. P. Hricová Oľga súhlasí so 

schválením zámeny obecného pozemku v prospech p. Baranského Dušana. Hostia p. Orenič 

Miroslav st. a Orenič Miroslav ml. taktiež nesúhlasia so zámenou majetku, nakoľko v prípade 

prívalového dažďa a väčšej prietrži mračien sa obecný potok môže vyliať a obec nebude mať 

prístup k potoku v prípade potreby. P. Sabol Peter navrhuje, aby pri prípadnej zámene bolo 

v zmluve napísané, že v prípade potreby povolí vstup a prechod cez pozemok. P. Baranský sa 

pýta poslancov, prečo neprišli pozrieť pozemky keď ich na to vyzýval. P. Lukačin Ján navrhol 

aby si p. Baranský Dušan dal nanovo žiadosť s uvedením, že je spoluvlastníkom parcely, ktorú 

chce zameniť. P. Baranský Dušan s tým súhlasí a žiadosť si podá ešte raz.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie opätovné podanie žiadosti poslanca Dušana 

Baranského k zámene časti pozemku v jeho vlastníctve za pozemok obecný. 

 

K bodu 9. Prejednanie projektu výmeny elektrických nadzemných a podzemných vedení VN 

A NN a trafostanice v rómskej osade 

Starosta obce Kamenná Poruba Mgr. Miroslav Janoško predložil poslancom obecného 

zastupiteľstva projektové dokumentácie na výmenu elektrických nadzemných a podzemných 

vedení VN a NN a trafostanice v rómskej osade. Zároveň ich informoval o stretnutí s p. 

Sabolom, konateľom firmy ktorá vypracovala projektové dokumentácie a obstarávateľom 

o vyhlásení nového verejného obstarávania. Starosta obce po konzultácii s advokátom obce  

vypracoval vyhlásenie bývalého starostu, ohľadom ústnej objednávky s firmou EL PRO KAN, 

s.r.o. na vypracovanie projektových dokumentácií. Poslankyňa Mgr. Vaľovčinová Adriana sa 

pýta, že prečo neboli s dokumentmi za bývalým starostom obce a prečo firma prebrala len 

ústnu objednávku, nakoľko sa jej nepáči takýto štýl objednávky. Starosta Mgr. Janoško 

Miroslav jej odpovedal, že boli aj za predošlým vedením obce, ale starosta nechcel pred 

voľbami prevziať žiadne dokumenty. K projektovým dokumentáciám a k výmene vedení 

prebehli všetky územné konania a vykonávať ich bude VSD, a.s. a obec si môže požiadať o 

refundáciu cca 50% financovania projektových dokumentácií. P. Sabol Peter víta výmenu 

týchto vedení, nakoľko je všetko zastaralé a slabé pri takom odbere aký je momentálne, a je to 

potrebné aj k novým bytom, ktoré sa stavajú. Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško navrhol 

kontaktovať pracovníka VSD a.s., ktorý má celý projekt na starosti, firmu EL PRO KAN s.r.o., 

a za účasti min dvoch poslancov, starostu obce usporiadať stretnutie ohľadom projektovej 

dokumentácie, preplatenia faktúr za vypracovanie týchto projektových dokumentácií, ohľ 

ďalšieho postupu riešenia projektu elektrifikácie a podpísania zmluvy s VSD a.s.. 

Hlasovanie za preplatenie vypracovaných projektových dokumentácií výmeny elektrických 

nadzemných a podzemných vedení VN a NN a trafostanice v rómskej osade: 

Za 8 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Mgr. Martin Hajník, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga,  

Proti 0  

Zdržalo sa 0  



Neprítomný 1 Ďuďa Martin 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje preplatenie vypracovaných projektových dokumentácií 

výmeny elektrických nadzemných a podzemných vedení VN a NN a trafostanice v rómskej 

osade. 

 

 

K bodu 10. Prejednanie Zmluvy o dielo č. 19/2022/SMC, ktorej predmetom sú zmeny 

a doplnky č. 1 Územného plánu obce Kamenná Poruba 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško informoval poslancov obecného zastupiteľstva 

o Zmluve o dielo č.19/2022/SMC, ktorej predmetom sú zmeny a doplnky č. 1 Územného plánu 

obce Kamenná Poruba. Starosta obce ukázal poslancom aktuálnu mapu územného plánu 

a ukázal, čo nie je zahnuté v územnom pláne a čo je potrebné ešte zahrnúť do územného 

plánu. Informoval o záujme otvoriť územný plán a zapracovať všetky možné možnosti. 

Poslanci p. Hajník Martin a p. Sabol Peter chcú nadčasové spracovanie územného plánu 

a označiť všetky možné lokality na výstavbu a aby sa ľudia vyjadrili na verejnej schôdzi. 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga,  

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Ďuďa Martin 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje aktualizáciu zmien a doplnkov územného plánu obce 

Kamenná Poruba. 

 

K bodu 11. Prejednanie programu obecných akcií - stavanie mája, Dni obce Kamenná Poruba 

(Rybacie hody, družobné stretnutie s obcou Kamenná Poruba okr. Žilina, 50. výročie OFK 

Kamenná Poruba)  

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predstavil najbližšie akcie, ktoré sa budú v obci konať. Ide 

hlavne o stavanie mája a Rybacie hody  spojené s družobným stretnutím s obcou Kamenná Poruba 

okr. Žilina a 50-tým výročím OFK Kamenná Poruba. Poslanci OZ sa dohodli na dátume konania 

Rybacích hodov na 30.6.2023 spolu s družobným stretnutím obce Kamenná Poruba, okres Žilina. 

Poslanec Mgr. Hajník Martin predstavil program na stavanie mája, ktoré sa bude konať 30.4.2023 so 

začiatkom o 17:00 hod.  pri potravinách Jednota. Chcel by osloviť ako hosťa Sačurovské nevesty 

a následne by sa sprievod presunul na futbalové ihrisko. Ohľadom Rybacích hodov kontaktoval 

hudobnú skupinu DOMINANT, ktorá mu poslala aj cenovú ponuku s ozvučením celého podujatia.  

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga,  

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Ďuďa Martin 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program obecných akcií Stavanie mája a rybacích hodov. 

 



K bodu 12. Prejednanie Žiadosti o vyjadrenie k výstavbe poľnohospodárskej budovy od Farma BB 

s.r.o. 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predniesol obecnému zastupiteľstvu Žiadosť o vyjadrenie 

k výstavbe hospodárskej budovy od Farma BB s.r.o. Pre stavebný úrad potrebuje vyjadrenie obce, že 

jeho zámer vybudovania hospodárskej budovy nie je v rozpore s ÚPN. 

P. Lukačin Ján poukázal na kroky p. Ing. Branislava Bindasa, ktoré podniká, aby získal povolenia, že 

chodí od úradu k úradu a každý pýta niečo iné. P. Hurný Peter sa vyjadril, že je ďaleko od obyvateľov, 

žeby to nemalo nikomu vadiť a jemu osobne to tiež neprekáža, čiže on s tým súhlasí. P. Sabol Peter bol 

tiež oboznámený s krokmi p. Bindasa. P. Baranský Dušan sa pýtal, či už bolo územné konanie k jeho 

žiadosti. Starosta obce ho informoval, že územné konanie bude až po vyjadrení obce k jeho žiadosti.  

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga,  

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Ďuďa Martin 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť k výstavbe hospodárskej budovy a vyjadrenie obce je, že jeho 

zámer vybudovania hospodárskej budovy nie je v rozpore s ÚPN. 

 

K bodu 13. Diskusia 

Starosta obce Miroslav Janoško informoval poslancov OZ ohľadom zatekajúcej strechy Domu smútku, 

ktorá je v štádiu riešenia. Ďalej sa zhodli, že je potrebné, aby sa opravila chladnička v Dome smútku 

alebo kúpila nová, keďže táto už nevyhovuje a kazí sa. Ďalej informoval o cenových ponukách na 

opravu stropu sadrokartónom a predstavil dve cenové ponuky. Všetci poslanci OZ sa zhodli na 

potrebnej oprave Domu smútku, ale najprv je potrebné, aby sa opravila strecha a potom nech sa 

opravia steny a stropy interiéru domu smútku. P. Sabol Peter navrhuje vyradiť staré elektrické pece, 

ktoré sú v Dome smútku a nahradiť napr. konvektormi a upozornil na chybnú zásuvku, ktorú je treba 

prekryť, aby nedošlo k úrazu. P. Hurný Peter navrhuje infrapanely na vyhrievanie Domu smútku. 

Ďalej upozornil na neporiadok v sklade pri Dome smútku, kde sa nachádza náradie na kopanie 

hrobov. Tiež upozornil na termostaty, ktoré je treba skontrolovať. Poslanec Mgr. Hajník Martin je za 

novú chladničku, aby znova slúžila na niekoľko rokov.   

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga,  

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Ďuďa Martin 
 

Obecné zastupiteľstvo poveruje starostu na výber stavebnej firmy na opravu strechy a interiéru Domu 

smútku. 

 

 

 

Starosta obce Miroslav Janoško poslancom OZ predniesol žiadosť od riaditeľky Materskej školy 

v Kamennej Porube o vykonanie revízií v MŠ. Upozorňuje na havarijný stav budovy materskej školy. 

Starosta informoval o vykonaní hasičskej revízie v MŠ, ZŠ, Dome smútku a Obecnom úrade. Je 

naplánované vykonanie elektrických aj plynových revízií, nakoľko všetky revízie sú už neplatné. 



Taktiež predložil cenovú ponuku na vybudovanie bleskozvodu na samostatne stojacej budove 

základnej školy,v ktorej je riaditeľňa, trieda a kotolňa. Ďalej predniesol žiadosť o inštaláciu nového 

bezpečnostného zariadenia v MŠ. Nový bezpečnostný systém je potrebný aj na Základnú školu 

a Obecný úrad. Bezpečnostné zariadenia vo všetkých prevádzkach obce sú staré min 16-20 rokov, kde 

oprava nie je rentabilná.  Starosta obce predstavil poslancom ponuku na alarm na Obecný 

úrad, Základnú školu a Materskú školu. Cenové ponuky sú na komplet zabezpečenie, t.j. klávesnice, 

sirény, pohybové snímače na priestory a magnety dverí. V rámci obecného úradu je potrebné 

zabezpečiť aj garáž.  

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga,  

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Ďuďa Martin 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje a súhlasí s vykonaním revízií, vybudovanie bleskozvodu na 

samostatne stojacej budove základnej školy a nainštalovanie bezpečnostných zariadení na obecnom 

úrade, základnej škole a materskej škole. 

 

 

Ohľadom sály kultúrneho domu starosta Miroslav Janoško informoval poslancov, že parkety bola 

pozrieť firma zo Spišskej Novej Vsi, ktorá sa venuje renovácií parkiet. Pomocou prístroja zistil, že pod 

parketami je vysoká vlhkosť. Poradil, aby sa vybrali parkety, ktoré sú nafúknuté a po bokoch vybrať 

lišty a pomocou odvlhčovača skúsiť odvlhčiť nadbytočnú vodu. P. Sabol Peter odporúča skontrolovať 

rinovky, ktoré sú zo zadnej strany budovy. P. Hurný Peter navrhuje všetko vymeniť, odizolovať 

a urobiť nanovo, keďže je tam voda a prebrúsenie a znova nalakovanie nie je dlhodobé riešenie. P. 

Bindas Miroslav navrhuje projekt na opravu a modernizáciu sály kultúrneho domu. P. Hurný Peter 

ďalej navrhol, aby sa svojpomocne vyskúšalo vybrať lišty po bokoch celej sály či neklesne vydutá časť 

parkiet a kontrolovať rinovky zo strechy.  

P. Sabol Peter upozornil na elektronáradie na Tkáčovom dvore, kde sú ešte pozabaľované veci, 

vyradené veci sú hodené na kope. Poslanci sa dohodli, že vyradené elektronáradie sa dá vyviezť 

zberovej spoločnosti, keď budú zbierať elektroodpad. P. Hricová Oľga apeluje na neporiadok po obci, 

okolo jej domu, od potravín smerom k rómskej osade.   

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu ohľadom opravy parkiet v kultúrnom dome a 

vývozu elektroodpadu.  

 

 

P. Hurný Peter informuje, že hasičské auto bolo uvedené do prevádzky, auto potrebuje pravidelný 

výjazd a navrhol, že by bolo dobré s ním niekedy ísť na nejakú akciu obce a ukázať deťom zo základnej 

a materskej školy. Ďalej informuje o traktore, ktorý je funkčný a potreboval by vlečku, aby mohol byť 

viac nápomocný pre obyvateľov. Treba ešte pozrieť aj Multicar, či sa dá ešte opraviť alebo ho treba 

vyradiť a zošrotovať. Obec potrebuje človeka, ktorý sa bude starať o autá, ktoré obec vlastní. Ďalej 

upozorňuje, že dobrovoľní hasiči potrebujú ešte jedného človeka, ktorý by vedel riadiť hasičské auto 

s majákmi, na ktoré potrebuje psychotesty. P. Orenič Miroslav ml. pochválil a vyzdvihol p. Hurného 

Petra, ako sa postaral o hasičské auto a vyzval prítomných, aby sa pridali k dobrovoľným hasičom 

v obci.  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o technickom stave vozidiel obce.  

 



 

 

 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško ďalej upozornil na Zmluvu o nájme pozemkov, ktoré využíva 

OFK Kamenná Poruba, pretože sa menil jeden majiteľ a je potrebné urobiť zmluvu už s novým 

majiteľom. Upozornil, že sú štyria majitelia pozemkov a zmluva bola podpísaná iba s dvomi, ktorí sú 

obyvatelia obce na základe čoho, im boli odpustené dane za nehnuteľnosti a poplatok za vývoz 

komunálneho odpadu v rámci nájmu za pozemky. P. Mgr. Vaľovčinová Adriana navrhuje osloviť 

všetkých štyroch vlastníkov pozemkov a dohodnúť sa s nimi.  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o podpísaní zmluvy o nájme pozemku futbalového 

ihriska.  

 

 

P. Orenič Miroslav ml. ako hosť sa tiež zapojil do diskusie a opýtal sa prítomných poslancov, či išli 

niektorí z nich v poslednom čase okolo rómskej osady okrem p. Hurného. Upozornil na neskutočný 

neporiadok, čierne skládky, ktoré je treba vypratať a na krádež dreva zo strany Rómov a navrhol 

umiestniť rampu na obecný pozemok. P. Hurný Peter tiež upozornil, že viackrát stretol autá naložené 

drevom. Tiež sa mu nepáčia čierne skládky a je treba poslať menšie obecné služby, aby poupratovali, 

a miestne občianske hliadky, aby dohliadli na poriadok.  Na túto tému neporiadku reagoval aj p. 

Orenič Miroslav st., ktorý sa informoval o platení vývozu za komunálny odpad občanov v rómskej 

osade, či platia a koľkí z nich platia. Poukazuje na to, že keď musia platiť ostatní občania, prečo by 

nemali aj oni platiť za odpad. Starosta obce zareagoval, že každý rok je im doručený výmer na daň 

z nehnuteľnosti a poplatok za komunálny odpad, ale väčšina z nich neplatia, platia iba tí, respektíve sa 

sťahuje tým, ktorí sú momentálne zamestnaní na obecnom úrade v rámci nejakého projektu. 

Informoval sa aj v ostatným obciach, ako platia obyvatelia v rómskych osadách, ale aj v ostatných 

obciach sú tiež neplatičmi a starostovia si nevedia dať rady ako od nich poplatok za komunálny odpad 

vymôcť.  Ďalej p. Orenič Miroslav ml. upozornil, že raz do týždňa chodí bordová dodávka, ktorá vozí 

vraky a rozpredáva ich, či je možné, aby sa pozreli záznamy z obecných kamier. Na to starosta obce 

reagoval, že kedykoľvek sa záznamy dajú pozrieť. Taktiež upozornil starosta na to, že križovatku pri 

obecnej studni smerom k ovocnému sadu nie je dobré vidieť, pretože sú tam konáre stromov, ktoré 

treba orezať aby bolo lepšie vidno. Keďže sú to konáre na pozemkoch obyvateľov obce, je preto 

potrebné požiadať o povolenie orezania konárov ich. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu ohľadom čiernych skládok v katastri obce a 

neplatičov za komunálny odpad. 

 

P. Hricová Oľga zareagovala, že zastupiteľstvo trvá veľmi dlho, že je potrebné, aby sa prejednávalo 

menej bodov a zastupiteľstvo bolo aj dvakrát do mesiaca. Poslanec Baranský Dušan súhlasí 

s prejednávaním menej bodov na zasadnutí a tiež navrhuje brigádu na cintoríne, aby sa urobil 

poriadok.  

 

Starosta obce Miroslav Janoško informoval poslancov OZ o riešení podnetov, sťažností a žiadostí v 

Základnej škole. Dôvodom týchto podnetov bola zvolaná  pracovná porada s riaditeľom Mgr. 

Štefanom Kaliašom a  PaedDr. Feckovou Alicou - zástupkyňou za Spoločný školský úrad.  Poslanec 

Bindas Miroslav informoval, že tiež bol na porade s p. Feckovou a riaditeľom školy.  Riaditeľovi školy 

boli uložené určité opatrenia na odstránenie nedostatkov. Aj z tohto dôvodu sa rozhodli v základnej 

škole zaviesť pilotný projekt elektronickej dochádzky zamestnancov Základnej školy a následne, keď sa 

vyskúša a potvrdí jeho efektivita a opodstatnenosť v základnej škole, zavedie sa tento systém vo 

všetkých prevádzkach obce, tzn. aj v Materskej škole, Školskej jedálni a Obecnom úrade.  



Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu ohľadom riešení podnetov v Základnej škole. 

Ďalej starosta obce oboznámil poslancov o predžalobnej výzve od súkromnej firmy Jozef Fek, Za 

Kapovňou 150/8, 082 32 Prešov,  na úhradu faktúry z roku 2020 vo výške 3 642,13 € za práce 

slaboprúdových rozvodov na Základnej škole. Po porade s právnikom starosta obce požiadal 

o písomné vyjadrenie riaditeľa školy, ktorý potvrdil rozsah a obsah vykonaných prác v ZŠ v mesiaci 

júl 2020. Na to zareagovala p. Mgr. Vaľovčinová Adriana, že ako je možné, že firma neposlala skôr 

faktúru na úhradu, ale čakala až tak dlho a poslala až predžalobnú výzvu. Zaujímalo by ju, ako si to 

viedli v účtovníctve, či bola aj v kontrolnom výkaze na Daňovom úrade, ale keďže nie sú platcami 

DPH, tak sa to nezistí kontrolou na Daňovom úrade. Starosta obce odpovedal, že bývalé vedenie aj 

keď malo nejakú faktúru, tak ju nedali ekonómke na úhradu. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o predžalobnej výzve. 

 

 

Mgr. Vaľovčinová Adriana sa pýtala na projekt chodníkov, ktorý prebieha v obci. Starosta oboznámil 

poslancov OZ so žiadosťou z Ministerstva dopravy a výstavby SR o doplnenie a vyjadrenie 

k verejnému obstarávaniu, ktoré vyhotovil p. Dvorjak a na ministerstve to trvá dlho, menili sa 

projektoví manažéri a kontrolóri, takže nevie povedať, kedy sa začne robiť.  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o projekte výstavby ciest a chodníkov v rómskej 

osade. 

 

 

Starosta obce Miroslav Janoško informoval poslancov OZ o rozostavanej budove ZŠ, ktorá je v štádiu 

riešenia ukončenia zmluvy o dielo s predošlým zhotoviteľom, pričom zmluva bola podpísaná na 

vybudovanie celej stavby budovy základnej školy. Nakoľko zhotoviteľ nedokáže dokončiť dielo za sumu 

rozpočtu z roku 2017 a taktiež sa budú žiadať finančné prostriedky z úplne iného zdroja, je preto 

potrebné ukončiť starú, ale ešte platnú zmluvu. Popri tom sa vyskytol ešte problém medzi obcou a 

zhotoviteľom, nakoľko firma Unistav Teplička žiada o úhradu 2 faktúr vo výške 13 414,14 € a 2268,19 

€, na ktorých sú faktúrované práce naviac (pričom aj predošlé vedenie nesúhlasilo s úhradou týchto 

faktúr, nakoľko boli faktúrované práce naviac a taktiež boli faktúrované aj nevykonané práce). Toto je 

v štádiu riešenie spolu s advokátom obce. Až následne po ukončení zmluvy so zhotoviteľom Unistav 

Teplička sa vykoná verejné obstarávanie na zhotoviteľa dostavby budovy ZŠ a až potom je možné 

podať žiadosť na Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR  o nenávratný finančný príspevok 

z Plánu obnovy na dostavbu základnej školy.  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o projekte dostavby budovy základnej školy. 

 

 

P. Sabol Peter mal pripomienku k autobusovej zastávke č. d. 51, na ktorú sa dával nový lexan a nedal 

sa po bokoch, pričom je presvedčený, že predtým bol lexan aj po stranách zastávky, aby na ľudí, ktorí 

sú tam nefúkal vietor a nepršalo z bočných strán.  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie podnet ohľadom opravy zastávky pri č.d. 51. 

 

 

P. Hricová Oľga podotkla, že nevie, koho prijíma starosta do zamestnania, ona sa všetko musí 

dozvedieť od ľudí, ktorých stretáva. Toto sa jej nepáči, prečo o tom starosta neinformuje na zasadnutí. 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že prijímanie nových zamestnancov je v kompetencii starostu. 

Poslanec Sabol Peter zareagoval, že po iných obciach starosta obce hneď po otvorení zasadnutia a 

privítaní poslancov informuje poslancov aj o významných dňoch v mesiaci - napr. Deň vody, Deň 

učiteľov, atď.  



 

 

 

K bodu 14. Záver 

 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného 

zastupiteľstva vyhlásil za ukončené.  

 

Ukončenie zasadnutia:   21:50 hod 

Zapísal: Bc. Dominika Bartková Guregová 

 

 

 

Overovatelia zápisníc 

 

Peter Hurný                                                                                   ........................................... 

 

Mgr. Martin Hajník                                                                       ............................................ 

 

 

 

 

 

 

V Kamennej Porube, dňa 17.03.2023                                 .......................................... 

                                                                                               Mgr. Miroslav Janoško 

                   starosta obce 


